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Aanleiding: 
Bij enige regenval staat de Industrieweg in Andijk blank. Zowel aan de zuid-, west- als oostzijde. Afbeeldingen 
hiervan voeg ik als bijlage toe. In december 2022 hebben we in de raad het Programma Stedelijk Water en 
Riolering 2023-2027 vastgesteld. Daarbij hebben wij vragen gesteld over het oplossen van wateroverlast. Er is 
toen aangegeven dat overlast eerst wordt gedefinieerd (geen hinder/hinder/wateroverlast/schade/overstroming 
etc) en dat de definitie kan leiden tot andere klimaatbestendige inrichting. Kennelijk ligt dit aan de 
Industrieweg in Andijk wat gecompliceerder want het lijkt erop dat deze problemen er al zijn sinds 2018 en er 
zijn, bijv ook nog in 2020, diverse onderzoeken geweest.

1. Bent u bekend met de wateroverlast aan de Industrieweg in Andijk?

antwoord Ja. De problematiek gaat al terug tot de voormalige gemeente Andijk. Bedrijven aan de 
Industrieweg hebben bij hevige neerslag vaker wateroverlast gemeld. Medewerkers van 
onze gemeente hebben flinke water-op-straat waargenomen.

2. Klopt het dat er al meerdere onderzoeken zijn uitgevoerd?

Antwoord Ja. Er zijn onderzoeken uitgevoerd naar:
- de ligging van de riolering;
- de technische staat van de riolering;
- foutaansluitingen (hemelwater op vuilwater, of andersom);
- plaatsen waar dakoppervlak al van het riool is afgekoppeld en rechtstreeks naar 

de sloot loost;
- mogelijkheden om meer dakoppervlak af te koppelen;
- specifieke situaties bij bedrijven, na wateroverlastmeldingen.

Verder zijn er metingen in het riool gedaan. Tenslotte is eind 2022 een uitgebreide 
modelstudie afgerond naar het functioneren van de riolering en het optreden van 
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wateroverlast in alle 17 gemeentelijke kernen, waaronder Andijk. (Over de resultaten 
van die modelstudie informeren wij u in Q2-2023.)

3. Is de oorzaak bekend, en nog belangrijker, is een oplossing nabij?

Antwoord De drie belangrijkste oorzaken zijn:
- de boven- én ondergrondse inrichting van de Industrieweg zijn niet voldoende 
afgestemd op de (huidige) omvang van het op de riolering aangesloten oppervlak;
- het veranderende klimaat met hevigere buien veroorzaakt vaker en meer 
wateroverlast;
- problemen die in de gebruiksfase zijn ontstaan.

Een aantal problemen is al opgelost:
- in 2018 werden boomwortels in het hemelwaterriool geconstateerd, waardoor de 
afvoer sterk werd beperkt. Die zijn verwijderd;
- bij sommige perceeleigenaren heeft de gemeente voorzieningen geplaatst. Die 
voorkomen dat rioolwater bij hevige neerslag in het pand terecht komt;
- een aantal hemelwaterafvoeren van bedrijven loost nu rechtstreeks naar het 
oppervlaktewater;
- enkele foutaansluitingen en illegale aansluitingen zijn hersteld.

Om de kwetsbaarheid voor wateroverlast verder te verminderen is een mix van 
maatregelen nodig, waaronder zorgen dat meer hemelwater van dakoppervlakken direct 
naar de sloot gaat afstromen, uitbreiden van het aantal lozingspunten van het 
hemelwaterriool, vergroten van de riolering en het anders inrichten van de openbare 
ruimte, bijvoorbeeld door verharding te vervangen door groen.

We moeten echter ook prioriteiten stellen. Zo heeft o.a. het Gedempt Achterom in 
Medemblik nu prioriteit omdat de kwetsbaarheid voor wateroverlast daar groter is. 
Conform raadsbesluit combineren we maatregelen voor klimaatbestendigheid bij 
voorkeur met herinrichting van de openbare ruimte. In de komende eerste jaren is geen 
herinrichting van de Industrieweg voorzien. Het riool is technisch nog lang niet 
afgeschreven en de weg evenmin.


